
Assamblea dels Xics; 8 de Juliol
de 1999.

El segon dijous del mes de juliol,
es va celebrar una assamblea informativa
en la qual s'havia d'analitzar el transcurs
de la present temporada, tant a nivell
tècnic com a nivell global de la colla.

En un principi, la junta i l'equip
tècnic van exposar quin era l'estat de la
colla i els diferents punts d'interès que hi

havia, comentant els castells assolits fins

aleshores i els obiectius de la colla fins al
final de la temporada.

Posteriorment, es va iniciar un

seguit d'opinions, precs i preguntes on es

van poder sentir i observar diferents punts
de vista, tant Xics de tronc, com de pinya,
pares de canalla, ..... La principal qüestió
que es va tenir en compte va ser el perquè
el nivell de castells exhibit ha anat

augmentantfins ara però en canvi, la gent
que cada dimarts i cada divendres va a

l'assaig és cada vegada més reduïda. En

aquest punt es va intentar donar propostes
per canviar tal tendència; actuacions de

barris, variar la dinàmica de l'assaig, ....

però totes necessiten del suport i el treball
de cada Xic.

També es va donar molt èmfasi
en el fet d'aconseguir que cada Xic es senti
tant important com qualsevol altre,
sobretot fent referència a la gent de pinya,
i deixar clar que per assolir objectius
ambiciosos però factibles, com eI2/8f, cal

que tothom es mogui, que porti gent als

assajos i perquè no, aconseguir
augmentar la tradició castellera a

Granollers i comarca.

Certament és que va haver-hi
moments de discussió on es van dir coses

d'una forma "massa personal", però el fet
és que I'assamblea s'ha de considerar
molt positiva, tant per la gran quantitat de

Xics que van expressar la seva opinió com

l'interès mostrat en la mateixa.

David Mormeneo

Torre de set ben plantada a la Porxada per les

festes de l'Ascensió

FESTA MAJOR
Un any més ens trobem a les portes de
la Festa Major de Granollers. Un any més
els castellers preparem amb il'lusió les
construccions que volem presentar a la
nostra ciutat, però, ho podrem fer?

tindrem les mans suficients per fer les
construccions somiades? Tindrem la
suficient canalla preparada per si alguna
criatura li ve el pànic de la alçada a de la

plaça i es torna enrera? A la colla hi ve

molta canalla nova però als dos a tres

assajos ja no hi tornen ,serà que no es

troben suficientment motivats a és que no

els fan assajar com ells desitgen i es

desanimen perquè veuen que sempre

pugen els mateixos, els que ja en saben?
Per què no es comença l'assaig a les vuit,
es practica amb la canalleta nova i se'ls

il'lusiona per fer algun castell de obertura
de plaça, d' aquelles actuacions que molta

gent qualifica de «cutres», però que
realment serveixen per donar confiança
als nous i franquillitat als veterans, que
veient com puja canalla nova els podran
treure algun que altre castell i ells no

hauran de fer el gran esforç. La gent de

Granollers exigeix als seus castellers

grans reptes, però no creuen en ells,
perquè si realment estimessin a la seva

colla, tots es posarien a la pinya per donar

suport; no només a la colla, sina als més

importants i decisius del castell: la canalla,
I també callarien deixant que les criatures

poguessin escoltar amb claredat la veu

que els dona l'empenta definitiva: la del

cap de colla.
Per últim demanaria a tots els qui llegeixin
aquest escrit que collaborin amb els Xics

ja que la seva gran esperança és fer la

Els nostres grallers en plena exhibició
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